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Ingen indkomne forslag.  
 
Til stede: Henrik, Kim, Jørgen, Trille, Camilla, Sissel, Klaus-Ulrik, Tina, Jacob og Lisbeth 
 
Dirigent: Rasmus Willig 
Referent: Sofie Exner  
 
Formanden bød velkommen og takkede for det flotte fremmøde. Herefter var der fællessang: 
Rundt på Gulvet. 
 

1) Valg af dirigent 
Bestyrelsen indstillede Rasmus Willig, og han blev valgt med akklamation.  
Han konstaterede, at Generalforsamlingen er lovligt indkaldt, og at den er funktionsduelig.  
Sofie Exner blev valgt som referent.  
 

2) Formandens beretning 
Denne kan læses i sin fulde længde på hjemmesiden, men her er nogle 
nedslagspunkter. 
 

- Der har været stor udskiftning i bestyrelsen, og det har betydet en større proces med 
fordeling af ansvarsområder samt tilegnelse af nye kompetencer.  

- Der er medlemstilgang på trods af et forventeligt frafald. Især ballerne tiltrækker 
mange unge medlemmer, hvilket vi er meget glade for.  

- Igen i år afholdt vi nytårskur på Sønderho Kro.  
- Musikudvalget har valgt at booke ballerne på en anden måde, hvor der kun vælges én 

melodibærende musiker, som så selv sammensætter sit hold. Det har givet nogle 
anderledes konstellationer og nogle nye, gode oplevelser for alle.  

- Møllen er blevet repareret af Møllebygger Petersen.  



- Niels Brink har efter mange år valgt at trække sig tilbage fra Møllelauget efter mange 
års tro tjeneste. Vi takker Niels mange gange for den store indsats. Forsamlingen 
klappede.  

- Sprøjtehuset og Redningsstationen er blevet malet, men vi skal snarest muligt kigge 
nærmere på at restaurere de udstillede genstande i begge bygninger. Især 
Sprøjtehuset trænger, og vi er derfor allerede i gang og har konsulteret to 
konservatorer.  

- Lorenzens er blevet malet og er atter i fin stand.  
- Hannes Hus er også blevet malet, vinduerne er malet, hængslerne er blevet 

galvaniseret. Indendørs er der også foretaget almindeligt, løbende vedligehold.  
- Dragtsamlingen er vokset ud af loftet på Lorenzens. Derfor har vi længe været på kig 

efter et bedre egnet lokale. Det har desværre ikke været til at finde, hvorfor vi har valgt 
at spørge Menighedsrådet ved Kirkerne på Fanø, om det er muligt at benytte kirkeloftet 
over Sønderho Kirke. Menighedsrådet er positive overfor ideen, og vi har konsulteret og 
haft besøg af bevaringsarkitekt Jørgen Overby, og han er også positiv overfor projektet. 
Herefter handler det om at rejse midler til at udføre projektet, hvilket skal foregå ved 
eksterne fondsmidler. 

- Vi har været nødt til at lave deltagerbegrænsning på ballerne, så vi kan overholde 
brandreglerne. Derfor det nye system i år med forsalg og Café Nanas Stue.  

- Annemarie Enevold har valgt at stoppe i dragtudvalget, og vi vil gerne benytte 
lejligheden til at sige stor tak for den store indsats. Det er rørende at tænke på, hvor 
mange dragter Annemarie har haft i hænderne.  

- Tage Meinert blev takket for sin store indsats dels i bestyrelsen og dels med logistik og 
trafik til Sønderhodag. Tage blev herefter udnævnt som æresmedlem 

 
Der var forskellige spørgsmål til formandsberetningen, som blev besvaret af bestyrelsen.  
Formandens beretning blev herefter godkendt med akklamation 
 

3) Kasserens beretning 
Kasserens beretning udgår. 
Vi har skiftet revisor. Denne revisor har grundet sygdom ikke nået at få regnskabet 
færdigt, hvorfor der ikke kan fremlægges et årsregnskab på denne generalforsamling. 
Derfor besluttede generalforsamlingen, at der indkaldes til en ekstraordinær 
generalforsamling i august.  
 

4) Fastsættelse af kontingent 
Det nuværende kontingent fortsættes. Der opfordres til, at studerende, der ikke 
længere er studerende, husker at ændre medlemskabet til fuld pris.  
 

5) Valg af bestyrelse 
Bestyrelsen genvælges med akklamation. 
 

6) Valg af to suppleanter 
De to suppleanter genvælges med akklamation. 
 



7) Valg af to revisorer 
Torben Mahler og Ove Søgaard genopstiller, og de blev genvalgt med akklamation.  
 

8) Indkomne forslag 
Der er ikke indkommet nogen forslag. 
 

9) Evt.  
Niels Brink: Fonden fylder 100 år, og der opfordres til, at Fanøs Historie videreføres.  
Henrik fortalte, at Jørgen von Hahn har valgt at donere resten af sin Flisesamling til 
Fonden. Den er nu på plads sammen med den øvrige del af samlingen på Café Nanas 
Stue. Vi takker for donationen og opfordrer til, at man tager forbi og beundrer 
flisesamlingen i sin nye, udvidede form.  
 
 
Generalforsamlingen afsluttedes kl. 16:03. 


